

Referat fra FAU-møte Trasop skole 19.11.2025

Oppmøte (21 FAU-representanter): Martin Folkeseth (1A), Amanda Rundblad (1B), Synøve Vangen (1C), Kristine Simonsen (2A), Henriette Winsnes (2A), Diana Ludwig (2C), Sjur Kåsin-Hervøy (3A), Jan Erik Dahl (3B), Tone Austad Steen (3C), Hanne Rang-Lee Lund (4A), Monica Bratein Kjellemo (4B), Arnhild Rydland Rønning (4C), Lars Haugom (5A), Christopher Haaland Langevei (5B), Tiril Kystad Trømborg (5C), Martin Jaer (6A), Julie Lindevall (6B), Ragnhild Løkken (6C), Erik Severinsen (7A), Puja Jain Dhirad (7B), Sissel Cathrine Grønnerud (7C). Ikke møtt: 2B

Møteleder: Kristine Simonsen. Referent: Henriette Winsnes

Saksnr.	
1	Godkjenning av innkalling og sakliste Godkjent
2	Skoleledelsens punkt Spørsmål fra FAU: <u>1. På hvilken måte vil Trasop skole bli påvirket av at de planlagte budsjettkuttene i Oslo skolen er avlyst og at byrådet planlegger å øke budsjettet med rundt 90 millioner kroner?</u> Det stemmer at de store, planlagte kuttene ikke vil skje, men skolen vil fortsette å måtte stramme inn pengebruk grunnet den generelle elevtallsnedgangen. Rektor antar at Trasop vil ligge ca. på samme budsjettnivå som forrige skoleår. Det ble gjennomført interne besparelser forrige skoleår, og rektor forventer derfor en mer stabil økonomi det kommende året. Rektor understreker at sårbare elever blir passet på og får tilrettelagt opplæring. Utlånt inspektør til Bøler vil ikke bli erstattet og løsningen med at den ene av to sosiallærere på Trasop vil fungere som inspektør vil videreføres. <u>2. Ref. spm. 1. vil dette kunne brukes til å gi tilbake adgang til de nettbaserte læringsmidlene som har blitt fjernet (eks. Kikora og Aftenposten Junior)?</u> I år har skolen brukt en halv million på lisenser. Dette vil kuttes ned til ca. 350.000, blant annet fordi skolen ønsker å prioritere papirbøker. I fjor kjøpte Trasop inn nytt norskverk til alle klasser og det kostet ca. 400.000. Det vil fortsatt være nettbaserte læringsmidler på skolen, og rektor understreker at læringsutbyttet skal ikke bli dårligere av at noen lisenser kun er tilgjengelige i perioder eller at de kutter enkelte lisenser. <u>3. Dette spørsmålet refererer til hendelsen før sommeren hvor skolen fikk melding om en person med kniver på vei mot skolen. Har skolen vurdert hvordan lignende situasjoner skal håndteres og kommuniseres til elevene i fremtiden og hvilke vurderinger har dere gjort dere her på bakgrunn av hendelsen før sommerferien?</u> Skolen har gode rutiner for denne type situasjoner. Hendelsen viste at rutinene fungerer og lærere og ansatte forholdt seg rolig. Skolen følger anbefalinger om å være ærlig med elevene om hva som skjer. Melding på callinganlegget reflekterte dette. Skolen bruker ikke "kodeord" i slike situasjoner. Dette er for å sikre at alle ansatte (også vikarer) skal forstå hva beskjeden handler om, og få elevene trygt og effektivt inn i klasserommene. De fleste elevene opplevde ikke hendelsen før sommeren som dramatisk.

	Generell informasjon fra rektor: <i>Plan for desember:</i> Det vil være julekalender i desember hvor skolen gjør det litt ekstra gøy for elevene, men rektor er også opptatt av at desember skal være så normal som mulig fordi det er det beste for elevene. Planlegger julegrantenning 2. desember og siste skoledag gjør man litt ekstra spesiell. Informasjon rundt dette blir snart sendt ut. <i>Nasjonale prøver:</i> Trasop skole scorer jevnt over godt, men noe under Oslo-snittet på engelsk og regning. Lavere resultat enn i fjor, som var veldig høyt for Trasop. Skolen vil analysere tallene i de kommende ukene og legge en plan for hvordan de kan jobbe målrettet mot forbedring. Fokus vil være på lesing, og ambisjonen er å få flere elever opp på nivå 3. <i>Understreker viktigheten av at barn både leser og blir lest for hjemme - dette har stor innvirkning på barnas språklige utvikling.</i>
3	Orientering fra styret a) Midlertidige endringer i styret som pt. ser slik ut: Leder Ellen Rognerud er sykemeldt Nestleder Kristine Simonsen er derfor fungerende leder (antatt frem til januar) Martin Folkeseth er styremedlem og kasserer Henriette Winsnes er styremedlem og referent Lars Haugom er styremedlem b) Økonomi: FAU har ca. 56.000 på konto per nå. Åpen kveld og skoledisko ga et overskudd totalt, men dette er ulikt fordelt på trinnene. Samtale om hvordan man kommuniserer at det er mulig for foreldre å Vipps til arrangementet og hvorvidt vi kan øke maksgrensen til 200 kr. for å følge den generelle prisstigningen. Enighet om å kommunisere på samme måte til alle trinn og at informasjon om Vipps bør fremgå på invitasjonen og som en påminnelse før arrangementet (Vipps mellom 0 og 200 kr.). Kasserer undersøker mulighet for bedriftskort hos Storcash og konto hos Oda slik at foreldre slipper å legge ut for innkjøp. Styret utarbeider retningslinjer for bruk av disse før neste arrangement. c) Skolebehovsplanen: Siden siste møte har nestleder deltatt på innspillsmøte med Kultur- og utdanningsutvalget på Rådhuset og fremlagt Trasop skoles innstilling til planene (beholde Trasop som 1-7 trinns barneskole) . I tillegg har vi hatt et separat møte med FrP som ikke var representert i utvalget. Endelig avgjørelse i bystyret (planlagt) 18. desember 2025.
4	Årshjul med viktige datoer <u>Julegrantenning:</u> 2. desember i skolegården <u>Gjenstående FAU-møter 2025/2026:</u> 28. januar og 6. mai (onsdager kl. 18-20) <u>Elevarrangement (torsdager):</u> Åpen kveld (2. og 3. trinn): 5. mars Åpen kveld (4. og 5. trinn): 12. mars Skoledisko (6. og 7. trinn): 19. mars

	<u>17. mai</u>: Lekene arrangeres av 4. trinn som tidligere. Planlegging av gjennomføring med GT-koret gjenopptas i starten av neste skoleår.
5	Gjennomgang av trinnvise arbeidsgrupper (sjekk gjerne fil-lageret i Spond) 1. trinn: Følgegrupper for neste års førsteklasse 2. trinn: Trafikk 3. trinn: Åpen kveld for 2. og 3. trinn 4. trinn: 17. mai 5. trinn: Åpen kveld for 4. og 5. trinn 6. trinn: Natteravn 7. trinn: Skoledisko for 6. og 7. trinn <i>Evaluering av åpen kveld og skoledisko</i> 2. og 3. trinn: Vellykket arrangement med godt oppmøte. Mye å sette seg inn i, men god informasjon i fillageret i Spond. Opplevde litt forvirring vedrørende vakter - ikke alle visste at både hoved- og vararepresentant må stille i tillegg til de (tre) frivillig påmeldte. 4. og 5. trinn: Vellykket arrangement og godt oppmøte også her. Fikk erfare at det er viktig å lese instruksjonene for bruk av vaffeljern slik at brannalarmen ikke går! Minner om at det er mobilfritt arrangement - dette var tydelig kommunisert på alle aktivitetskortene. 6. og 7. trinn: Også vellykket arrangement her. Dansegulvet ble brukt - en idé om å arrangere noe felles her for å få flere ut på gulvet (eks. danse etter video på YouTube). De forskjellige sonene fungerte fint. Til neste år kan dette arrangementet med fordel være mobilfritt og kommuniseres på samme måte som for 4. og 5. trinn. Generelle erfaringer: Viktig å ha nok vakter, erfaringsmessig er 16-18 stk. nok. Styret skal se på dette og sende ut føringer. Alle grupper rapporterer om manglende kjøkkenutstyr, FAU kan vurdere å gå til innkjøp av mer utstyr. I tillegg er mange av filmene utdaterte, særlig for 4. og 5. trinn, så FAU bør undersøke mulighetene for å fornye disse. <i>Kvelldravn</i>: Neste runde er på vårparten, gruppen får oversikt over dette. Deltakelse på digitalt møte med SaLto - referat følger.
6	Temabaserte arbeidsgrupper a) <i>AKS-gruppa</i>: Samarbeider med AKS om å skape et spennende og lærerikt tilbud på AKS. Gruppa har satt seg mål for året i samarbeid med AKS: Skape mer engasjement og jobbe for at flere barn benytter seg av tilbudet ut 4. klasse. AKS vil gjerne delta på FAU-møte til våren og snakke om hvordan de arbeider. Gruppa arbeider videre med kommunikasjon mellom foreldregruppen og AKS. b) <i>Digitaliseringsgruppa</i>: Samarbeider med skolen om trygg og hensiktsmessig bruk av digitale enheter på skolen og på fritiden. Gruppa jobber for å gjenoppta samarbeidet med skolen. Innspill fra andre FAU-representanter om at skolen fremlegger en helhetlig plan og strategi for bruk av digitale enheter

	og læringsverktøy på Trasop. Spørsmål om kvalitet på utstyr. Nye medlemmer i gruppa: Martin Jaer (6A) og Synøve Vangen (1C). c) <i>Fysisk miljø</i>: Jobber med å vurdere behov for å forbedre skolens fysiske miljø ved hjelp av lavterskel og lavbudsjett foreldredugnad. Fristen for å bruke pengene til skolehagen har gått ut. Gruppa undersøker om vi kan få lov til å bruke disse allikevel. Ellers har gruppe tre punkter de ønsker å jobbe med (i prioritert rekkefølge): ○ pusse opp kjøkkenet i samlingsalen. Undersøke hvilke muligheter vi har her. Ønske om ny komfyr og reparere/erstatte ødelagte skuffer og skap (undersøke gis bort på Finn), male, vaske og kjøpe inn nytt utstyr. ○ pusse opp og forsterke et lekehus ○ male et klatrestativ I tillegg vil gruppen undersøke muligheter for å søke om ekstra midler eksternt. Kom gjerne med tips hvis dere vet om noe! d) <i>Skole- og læringsmiljøgruppa</i>: Jobber med å fremme samarbeid mellom skolen og foresatte om et trygt og læringsfremmende skolemiljø. Gruppa er så smått i gang med kommunikasjon, planlegger et digitalt møte for å vurdere videre arbeid. <i>Foreldre utenfor FAU kan gjerne være med i arbeidsgrupper! Ta kontakt med FAU-leder eller andre i styret dersom noen ønsker å bli med i en av arbeidsgruppene.</i>
7	Innmeldte saker - <i>Skjerm under måltider (småtrinn)</i>: Et gjengående tema som tidligere har blitt tatt opp under rektors punkt. Svaret er det samme: Ledelsen ønsker ikke å legge føringer for hvordan skjerm benyttes under måltider - dette er opp til hver enkelt lærer å vurdere. De aller fleste klasser hører lydbok, blir lest for eller har cafébord. I enkelte klasser blir det brukt skjerm flere dager i uken, men dette er særtilfeller. Minner om at dette skal tas direkte med kontaktlærer hvis man har spørsmål. - Innmeldt sak vedrørende ønske om mer lekser. Vedkommende oppfordret til å ta direkte kontakt med kontaktlærer da dette vedrører enkelttrinn/-klasse/-elever. - En enkeltsak vedrørende hendelse på AKS. Slike saker håndteres best i samråd med AKS-personale/-leder og eventuelt rektor. Generelt håndteres enkeltsaker og/eller saker som vedrører enkeltklasser eller -trinn direkte med lærer eller rektor. Spørsmål om klassemiljø sendes til klassekontakt og/eller kontaktlærer.

8	Eventuelt Temaer som ble diskutert her er lagt til i relevante underteamer i ovenstående referat. Møtet ble hevet 19:56. Mulighet for planlegging i arbeidsgrupper frem til 20:30.
---	--